

Young Investigator Award

(演講8分鐘，討論2分鐘)



2023台灣胸腔暨重症加護醫學會年會
暨台灣胸腔外科醫學會、台灣胸腔及心臟血管外科醫學會聯合會議
暨台灣胸腔暨重症加護醫學會第19屆第1次會員大會
2023 Annual Congress of Taiwan Society of Pulmonary and Critical Care Medicine And Taiwan
Society of Thoracic Surgeons, Taiwan Association of Thoracic & Cardiovascular Surgery Joint Conference

講者	講者服務單位	題目
王馨儀	台大醫院雲林分院, 台大醫院綜合診療部, 新竹台大分院內科部	Risk of thromboembolism in non-small-cell lung cancers patients with different oncogenic drivers, including ROS1, ALK, and EGFR mutations
廖庭滄	台大醫院雲林分院, 台大醫院綜合診療部, 新竹台大分院內科部	Association of pulmonary nontuberculous mycobacteria with the outcomes of patients with lung cancer: A retrospective matched cohort study with a special emphasis on the impact of chemotherapy
劉家榮	台大醫院雲林分院, 台大醫院綜合診療部, 新竹台大分院內科部	A deep learning model using chest X ray for identifying TB and NTM LD patients: a cross sectional study